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Onderwerp Aantal daklozen uit Roosendaal

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling in

de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Zorg

Portefeu illehouder Wethouder Koenraad

Schriftelijke vraag

De fractie van D66 Roosendaal heeft signalen ontvangen dat het aantal dakloze mensen in onze
gemeente al enige tijd aan het toenemen is. Graag zouden wij een beter beeld krijgen van de situatie
zoals deze op dit moment bestaat.

Voorlopig is de realiteit dat de gemeente Bergen op Zoom als centrumgemeente de opvang van
daklozen voor haar rekening neemt. De fractie van D66 Roosendaal zou graag een beter beeld
krijgen van de aantallen mensen die opgevangen worden in Bergen op Zoom en hoeveelvan deze
mensen uit de gemeente Roosendaal afkomstig zijn.

Dit brengt ons tot de volgende vragen

t. Hoeveel mensen maken gemiddeld dagelijks gebruik van de daklozenopvang in Bergen op Zoom
(hoeveel'bedden' zijn gevuld)?

2. Hoeveel van deze mensen zijn afkomstig uit de gemeente Roosendaal?
3. ls de capaciteit van de daklozenopvang in Bergen op Zoom toereikend om dagelijks alle

betreffende mensen een slaapplaats aan te kunnen bieden?
4. Hoe groot is de groep mensen die op regelmatige (maar niet noodzakelijkerwijs dagelijkse) basis

gebruik maakt van de daklozenopvang in Bergen op Zoom?
5. Hoeveel van deze mensen zijn afkomstig uit de gemeente Roosendaal?
6. ls er sprake van een toenemende, afnemende of stabiele hulpvraag bij de daklozenopvang?

Bij voorbaat dank voor uw beantwoording.
Harm Emmen, D66 Roosendaal



Wii beantwoorden uw vragen als volgt

L. Hoeveel mensen maken gemiddeld dagelijks gebruik van de daklozenopvang in Bergen op

Zoom (hoeveel'bedden' zijn gevuld)?

ln het contract tussen de centrumgemeente Bergen op Zoom en WijZijn Traverse is afgesproken

dat er L8 plaatsen beschikbaar zijn in de avond- en nachtopvang. lncidenteel wordt dit met 1

plaats opgehoogd in samenwerking met het OGGZ-team.

ln de maanden mei, juni en juli maakten tussen de 10 en 17 personen gebruik van de opvang en

vanaf augustus neemt dit weer toe naar gemiddeld tussen de 16 en 18 personen en wordt weer

incidenteel gebruik gemaakt van L9 plaatsen.

Wanneer het vriest, is de koudweerregeling van kracht. Tijdens die regeling zit er geen maximum

aan het aantal bedden.

2. Hoeveel van deze mensen zijn afkomstig uit de gemeente Roosendaal?

Zo'n  o%ovan de personen die op dit moment gebruik maken van de avond- en nachtopvang zijn

afkomstig uit de gemeente Roosendaal.

3. ls de capaciteit van de daklozenopvang in Bergen op Zoom toereikend om dagelijks alle

betreffende mensen een slaapplaats aan te kunnen bieden?

De vraag naar bedden in de Opvang verschilt per dag. Het is niet wenselijk om de capaciteit in te

richten op het maximale aantal, omdat er dan regelmatig sprake zou zijn van onderbezetting.

Omdat het hier dure plaatsen betreft die vanuit publieke middelen gefinancierd worden, is het

aantal bedden zo goed mogelijk afgestemd op de vraag.

Het komt soms voor dat er geloot moet worden voor een plaats. Dit zijn echter uitzonderingen

ln dat geval wordt er door het personeel van de opvang samen met de cliënten naar

alternatieven gezocht. Het is niet zo dat iedereen die zich aanmeldt bij de Opvang per definitie
geen alternatieven meer heeft.

Mocht zich in de toekomst de (onverwachte) situatie voordoen dat zich (structureel) beduidend

meer mensen aanmelden dan dat er plekken beschikbaar zijn, dan wordt op dat moment

overwogen of het aantal bedden tijdelijk opgehoogd kan worden.

Voor de volledigheid wil ik nog wel benadrukken dat het voldoende aanwezig zijn van

slaapplaatsen niet één op één samenhangt met buitenslapen. Het gebeurt regelmatig dat

mensen niet binnen willen slapen omdat ze zich niet aan de regels van de opvang willen

conformeren. Ook komt het voor dat mensen buiten moeten slapen omdat ze tijdelijk geschorst

zijn bij de Opvang.

4. Hoe groot is de groep mensen die op regelmatige (maar niet noodzakelijkerwijs dagelijkse)

basis gebruik maakt van de daklozenopvang in Bergen op Zoom?

We hebben momenteel zo'n 48 cliënten in beeld vanuit de casemanagers avond- en

nachtopvang.

5. Hoeveel van deze mensen zijn afkomstig uit de gemeente Roosendaal?

Zo'n20%ovan deze groep cliënten is afkomstig uit de gemeente Roosendaal. Wel belangrijk om

hierbij te vermelden dat een aantal cl¡ënten afkomstig uit bijvoorbeeld een GGZ instelling

automatisch gemeente Bergen op Zoom als laatst ingeschreven gemeente heeft.



Van zo'n 25Yois de gemeente van herkomst (nog) niet te achterhalen vanuit Wijzijn Traverse
Groep.

6. ls er sprake van een toenemende, afnemende of stabiele hulpvraag bij de daklozenopvang?

Landelijk gezien neemt het aantal daklozen toe. ln onze regio is het aantal daklozen in het
afgelopen jaar iets afgenomen. Dit komt doordat er door de centrumgemeente, samen met de
regiogemeenten en alle andere betrokken partners volop geïnvesteerd wordt in het huisvesten
van dakloze mensen. ln de afgelopen anderhalf à twee jaar zijn er ongeveer 90 dakloze mensen
gehuísvest via het spreekuur van de woningcorporatie, reguliere verhuur, Beschermd Wonen,
Housing First en Sober Wonen.
ln de afgelopen jaren is het aantal hulpvragen b'rj de Opvang fors gestegen. Deze aantallen lijken
zich nu te stabiliseren.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,

Namens dezen,

Klaar Koenraad

Wethoude r d u u rzaa m heid, zorg, volksgezond heid en bestu u rlijke ve rn ieuwing




